
Referat FAU-møte 18.november 2015
Alversund skole

Tilstede på møtet :

Thomas W Johannesen
Geir Braseth
Elisabeth Valle
Terje Rath
Linda Aslesen

Humaira Sæbø
Geir Tanning
Thomas Wiik
Dina Hilland
Ingvill Eide Gullbrå

Merete Brundtland
Lill Cecile Bjorndal
Mette Boe

Linda Aslesen

Alle klassetrinn representert, bortsett fra 7. Rektor Leif Bjørnar Hopland møtte fra
skolen.

Sak 16 2015/2016 Info og saker fra skolen

Rektor informerer. UDIR anbefaler at man aktivt melder elevene på skolegudstjeneste
ev. alternativ undervisning. Gudstjenesten ansees som en del av av kulturformidlingen,
ikke en del av KRLE.

Det har vært en del uønsket aktivitet rundt skolen i helgene, knuste flasker, alkohol.
Knust rute, skolen har anmeldt forholdet.

Sak 17 2015/2016 Info til og fra Psykososial-gruppen

Søknads-skjema for og infoskriv om støtte til sosiale tiltak er utarbeidet. Disse ble
utlevert på møtet og leveres klassekontaktene.

Gruppen har mottatt brev fra samarbeidsutvalget. Aktivitets-plan, sosial plan. Gruppen
ønsker møte med rektor for å vite hva som kreves av dem.

Sak 18 2015/2016 Info til og fra Trafikk-gruppen

Rektor har gitt beskjed til taxi med rampe at han må være forsiktig. Det har vært en
enkeltepisode, og utgjør ikke et gjentagende problem.

Farlig med foreldre som går ut av bilen, åpner døren ut mot venstre, når man slipper av
barn i rundkjøringen, ev. barn som går ut av bilen på venstre side.

Trafikksikring skal bli et eget punkt med på foreldresamtalen.

Mange parkerer på veien inn mot kyrkjelydshuset, trafikkfarlig med barn som går
innimellom bilene.



Det ble meldt et ønske om at trafikk-gruppen legger ut litt info på nettsidene.
Det ble meldt et ønske om skilt på veistykket fra skolen opp retning hotellet, der hvor
det er kombinert gangfelt og veibane. Farlige situasjoner oppstår med syklister som
kommer nedover i full fart og møter biler som kommer oppover. Ev. forbuds-skilt i
skoletid.

Nytt gangfelt på Radøysiden av Alversunds broen er under bygging. Det blir
overgangsfelt med humper

Det ble meldt et ønske om nytt gangfelt også noe lengre nord på Radøy, omtrent der
hvor man kan gå opp til Hillandsvatnet. Det er ønskelig at trafikkgruppen tar dette
videre.

Sak 19 2015/2016 Info til og fra Bygg-gruppen

Ny skole kommer på ny tomt. Skal opp i kommunestyret 26. nov. Prosjektmandat. Det
er ført dialog med ordfører.

Knarvik sniker ikke i køen, slik det kan være fremstilt i media. Der er derimot tomten
klar og lettere å starte.

Sak 20 2015/2016 Generelt

Svommeundervisning  - enkelte klasser har bare åtte timer i løpet av skoleåret., og det
fremstår som veldig lite. Flere andre skoler og barnehager bruker bassenget. Trolig
ikke ledig kapasitet.

FAU ber skolen om oversikt over antall svømmetimer pr trinn. Det er også et ønske om
at man kommer i gang med svømmeundervisning kort tid etter skolestart. For
inneværende år ble det utsatt start grunnet manglende kursing av instruktørene.

Overføring av info mellom FAU fra år til år.

Det ytres ønske om egen FAU e-mail, for å unngå at informasjon går tapt ettersom
vervene delvis rulleres fra år til år. Behovet er der, IKT-ansvarlig i kommunen er
negativ til at vi kan få en løsning gjennom dem. Rektor er positiv til løsningen.
Vi kan ev. stå for egen løsning, kjøpe eget domene og styre det selv. Kostnadsestimat: ca
2500 kr pr år., en del rimeligere dersom vi går ned på antall e-post-adresser.

Alternativt kan vi gjøre det gratis gjennom g-mail, selv om den tekniske løsningen er noe
dårligere.

Det ble ikke tatt en beslutning for hvilken av de to alternativene vi skal gå for, men leder
av FAU hører med IKT i kommunen om de har forslag til alternative løsninger, ev. om de
kan bidra med finansiering.



Sak 20 2015/2016 Eventuelt

Risikerer man å miste svømmebasseng i Alversund dersom man bygger basseng i
Knarvik? Ingen avgjørelse er tatt, ordfører ønsker ikke å kommentere. Rektor har ingen
kjennskap til saken utover det som står i media.

Det er litt vanskelig å finne informasjon om psykososialt arbeid på nettsidene. Nye
nettsider er under utvikling, skolen er i en opplæringsfase. Nye saker bli liggende litt
mer skjult nå enn før.

Avgangselever får ikke oppfylt g i klasse med 1 av 4, på oppsatt ønskeliste, når de
begynner på ungdomsskolen. Rektor informerer om at det er ungdomsskolen som
setter opp klassene. Alversund skole setter opp grupper, og forslag om elever som
passer og ikke passer sammen. Alversund skole gir ingen løfter om hvem som havner i
klasse. Alversund skole gir enkelte anbefalinger.

Mange har trodd at det har vært et løfte om at man skal få minst en av fire på listen.
Dette er en ønskeliste, ikke mer. Ungdomsskolen har ansvaret for asette opp klassene.

Referent : Geir Braseth


